
Θεατροτραγικά

Λ ΟΙΠΟΝ ΦΑΙΝΕΤΑΙ ότι 
όντως ο χειμώνας μας μπή

κε περίεργα και πρόκειται να 
παρακολουθήσουμε πολλές 
σκηνές - νουάρ στα πέριξ.

Ανάμεσα στα τρελά είναι και 
όσα συμβαίνουν στο θέατρο «Μι- 
νώα», όπου παίζεται το θεατρο- 
ποιημένο έργο της Μάργκαρετ 
Μπσελ«Όσα παίρνει ο άνεμος» 
(σας μίλησα την περασμένη Κυ
ριακή εξάλλου για την «επιτυχη
μένη» διανομή των ρόλων!).

Εκεί, που λέτε, εγκαινιάζεται 
φέτος μια καινοτομία μούρλια! 
Οι ηθοποιοί, υποχρεώνονται να 
πληρώνουν είσοδο 500 δραχ
μών προκειμένου να δουν τον κ. 
Άγγελο Αντωνόπουλο να κα
ταρρακώνει την εικόνα του Ρενι 
Μπάτλερ. Και Βεβαίως οι άν
θρωποι έρχονται να πάρουν μα
θήματα ηθοποιίας από την κυρία 
Μαρία Αλκρέρη και γι’ αυτό 
καλώς πληρώνουν τη δεκάτη 
τους ως «φόρο τιμής...» για την 
ημή που τους γίνεται! Εγώ όμως 
δεν κατάλαβα γιατί ο σκηνοθέτης 
κ. Δημήτρης Ποταμίτης έχασε 
την ψυχραιμία του και είπε τα όσα 
είπε στη συνέντευξη Τύπου! Ένα 
δείγμα γραφής θα σας πείσει:

«Εχω σκηνοθετήσει 40 έργα 
και τα 38 έχουν αποσπάσει 
ύμνους από τους κριτικούς. Ου
δέποτε όμως τέθηκε κάποιο θέμα 
από συγγραφέα, ούτε ακόμα από 
τον μεγάλο Σάφερ που παρακο
λούθησε έργο του σκηνοθετημέ- 
νο από εμένα. Προσωπική μου  
άποψη είναι ότι ο κ. Σκουλούδης 
έχει μια τόσο ωραία παράσταση 
που δεν πρέπει να μιλάει»!

Τι εννοεί ακριβώς ο κ. Ποτα
μίτης; Οη ο Μανώλης Σκου
λούδης έγινε θηρίο ανήμερο 
καθ’ ότι αυτός ναι μεν διασκεύα
σε το έργο, οι περικοπές όμως 
που έγιναν του άλλαξαν τον 
αδόξαστο! Σε τέτοιο βαθμό ώστε 
ο διασκευαστής αναγκάσθηκε να 
στείλει την Εταιρεία Ελλήνων 
Θεατρικών Συγγραφέων (αυτο
προσώπως) προκειμένου να δια
πιστώσει τα ανομήματα!

Αλλά στο «Μινώα» συμβαί
νουν και άλλα τραγελαφικά. Μα
θαίνω ότι οι πρώτες δέκα σειρές 
των καθισμάτων του θεάτρου 
απέκτησαν καινούργια καλύμμα
τα! Και ότι οι θεατές θα πληρώ
νουν τη «νύφη» με τι εισιτήριο των 
1.500 δραχμών! (Στο όνομα της 
Μελίνας και του Λανγκ, φθά
νουν πια οι καινοτομίες παιδιά!)

... Ενότητα!

Τ ΙΠΟΤΑ ΚΑΛΥΤΕΡΟ από 
μια χειμωνιάτικη θεατρική 

σεζόν. Ιδιαίτερα στην ενδοχώρα 
όπου για τα πάντα πρέπει να είσαι 
έτοιμος. Έχω μάλιστα παρατη
ρήσει όη μερικές πρεμιέρες ανα
τρέπουν εντελώς την «ψυχοσύν
θεση» της φίλης μου της Νένης 
και την κάνουν να φέρεται σαδο- 
μαζοχιστικά.

Εμένα πάντως προσωπικά με 
θέλγει το κοσμικόν του πράγμα
τος. Γι’ αυτό τρελάθηκα με το 
αλλαλούμ που επικρατούσε στην 
πρεμιέρα του θεάτρου «Κόππα», 
όπου ο Νίκος Κούρκουλος και 
η Αιμιλία Υψηλάντη ταλαιπω
ρούνται (και μας ταλαιπωρούν!) 
στη «Φωληά του Κούκου».

★

Α ΛΛΑ ΑΣ πάρουμε τα πράγ
ματα από την αρχή. Καθ’ 

ότι το συγκεκριμένο αλλαλούμ 
αφορούσε τις πολιτικές αποκλί
σεις των θεατών. Και ενώ η 
συντρόφισσα Αιμιλίτσα είναι ως 
γνωστόν ΚΚΕ και ο Κούρκουλος 
δεξιός (μιλήσατε μήπως για ανίε

ρες συμμαχίες;) το μεγαλύτερο 
μέρος του φιλοθεάμονος κοινού 
ανήκε στο ΠΑΣΟΚ! Έτσι, είδα, 
με πολύ χαρά, να παρακολου
θούν την παράσταση η υπουργός 
Πολιτισμού κ. Μελίνα Μερκού- 
ρη, ο υπουργός Ναυτιλίας κ. 
Ευάγγελος Γιαννόπουλος, ο κ. 
Κώστας Αλαβάνος, ο κ. Πα
ντελής Λαζαρίδης κ.ά. Δεν 
έλειψε βέβαια από την πρεμιέρα 
και η κ. Μαριάννα Λάτση -  δεν 
γνωρίζω το πολιτικό της στίγμα -  
η οποία έτρεξε στο διάλειμμα στα 
καμαρίνια να συγχαρεί τον Νίκο 
Κούρκουλο.

Ερωτας είναι αυτός όχι οδο
ντόπαστες!

Βέβαια, υπάρχουν και οι αντι
παθητικοί που σου κάνουν κου
ρέλι τα νεύρα. Με πληροφόρη
σαν λοιπόν ότι στο πάρτι που 
έδωσε ο Κώστας Καρράς στο 
κέντρο «νΐνΕΗΕ» για την ονομα
στική γιορτή της συζύγου του 
Αγγελικής εντύπωση προκάλε- 
σε η εξαιρετικά διαχυτική συμπε
ριφορά της κυρίας Μαριάννας 
Λάτση (με αβυσσαλέο όπως πά
ντα ντεκολτέ!) προς τον οικοδε
σπότη. Το ζεύγος Λάτση - Καρ- 
ρά, αγκαλιαζόταν, χόρευε και 
χαριτολογούσε γενικώς, απόντος 
του «πρωταγωνιστή». Πώς να το 
κάνουμε; Φέτος επικρατεί στο 
θέατρο ένα πνεύμα ενότητας!

Τα κρεβάτια

Τ ΟΝ ΑΛΛΟ καβγά σίγουρα 
δεν θα τον έχετε πάρει 

είδηση. Και δεν είναι καβγάς για 
το πάπλωμα αλλά για έξι κρεβά
τια. Λοιπόν, όλα ξεκίνησαν από 
τη στιγμή που ο Σταμάτης Φα- 
σουλής και ο Γιάννης Φέρτης 
απεφάσισαν να ανεβάσουν το 
έργο του Φεϋνιό «Ξενοδοχείο 
Παράδεισος».

Ολα πήγαιναν ρολόι και ο 
επιχειρηματίας του θεάτρου «Λα
μπέτη» κύριος Λεμπέσης είχε 
πειστεί για την επιτυχημένη εκλο
γή έργου ως τη στιγμή που 
παρουσιάσθηκαν... τα κρεβάτια! 
Καθ’ ότι ο σκηνογράφος κ. Νί
κος Πετρόπουλος, πιστός στο 
«γράμμα του κειμένου» έφερε τη 
μακέτα ενός σκηνικού που πα
ρουσίαζε... έξι κρεβάτια στη σει
ρά και μάλιστα με ουρανό! Την 
ίδια εκείνη ακριβώς στιγμή ο 
γνωστός επιχειρηματίας αντελή- 
φθη ότι θα ανεβαζόταν «λάθος 
έργο σε λάθος θέατρο». Καθ’ ότι 
τα κρεβάτια δεν χωρούσαν που
θενά! 0  κ.Νίκος Πετρόπουλος 
όμως, που επέμενε στην αρχική 
του ιδέα, απεχώρησε από το 
σύστημα και στη θέση του ήλθε ο 
κ. Γιώργος Ζιάκας, ο οποίος 
βόλεψε την κατάσταση μ’ ένα 
κρεβάτι!

Αλλά υπάρχει και άλλη μια 
λεπτομέρεια που μου σφύρι
ξε η Νένη. Ο σκηνοθέτης, λέει, 
του έργου, είναι ΟυαΜός. Και 
σης πρόβες αρχιτέκτων τις, τε
λούσε χρέη μεταφραστή! Όμως 
γιατί κάνετε έτσι, βρε παιδιά; Δεν 
μπορούμε ούτε το χόμπι του 
θεάτρου να έχουμε στην Ελλά
δα;

Ο  πρέσβης...

Ν ΕΟΤΕΡΑ από το Εθνικό 
Θέατρο:

Εκτός από τους «φίλους του 
Εθνικού», που έχουν αναλάβει 
διάφορα, όπως για παράδειγμα 
την ανακαίνιση του φουαγιέ και 
της κεντρικής σκηνής, ενδιαφέ
ρον δείχνει τώρα για τον καλλω
πισμό του κτιρίου και ο εδώ 
πρέσβης της Δυτικής Γερμανίας, 
Ρούνιριχ Φον Πάχελμπελ!

Πώς έτσι, θα μου πείτε; Έμαθε 
ο πρέσβης ότι το Εθνικό είναι 
δημιούργημα του Τσίλλερ (έχει.

ως γνήσιος Γερμανός ζητήσει να 
του στείλουν έγγραφα που να το 
αποδεικνύουν), και λόγω φυλετι
κής συγγένειας με τον κατα
σκευαστή, απεφάσισε να συν
δράμει στη διάσωσή του. Εξάλ
λου, οι σχέσεις του δραστήριου 
πρέσβη με την τέχνη χάνονται 
στα βάθη των αιώνων: ο προ- 
προπάππος του, ο συνθέτης Φον 
Πάχελμπελ, δίδαξε μουσική 
στον Γιόχαν Σεμπάστιαν 
Μπαχ. Από «χέρι» θα πάει το 
Εθνικό δηλαδή!

Τηλεγράφημα

Δ ΕΝ ΕΙΜΑΙ σίγουρη ότι τα 
τεκταινόμενα στα νυκτερι

νά κέντρα της Αθήνας προσφέ- 
ρονται για ανθρώπους σαν κι 
εμένα και τις φίλες μου, αλλά το 
έβαλα όρκο να δω το σόου του 
Χάρρυ Κλυνν! Όχι τόσο γιατί 
μου αρέσουν οι καθαριστήρες

των γυαλιών του, αλλά επειδή 
μαθαίνω ότι συμβαίνουν πολλά 
«χάπενινγκ» έξω από το κέντρο 
«Ζυγός», όπου οι ουρές του Σαβ
βατόβραδου μαρτυρούν το ηρωι
κό κιτς του ελληνικού κοινού!

Το περασμένο Σάββατο λοι
πόν, έφτανε ο κόσμος στην πόρ
τα και γύριζε να φύγει γιατί το 
μαγαζί ήταν κλεισμένο με ρεζερ
βέ. Όμως ο παλαιός άσος του 
Παναθηναϊκού κ. Αντώνης 
Αντωνιάδης δεν το έβαζε κάτω. 
Παρ’ ότι δεν είχε τραπέζι απαι
τούσε να μπει «από το παράθυ
ρο».

«Μα είναι δυνατόν να χρειάζο
μαι μέσον γ ι’ αυτό το μαγαζί» 
ωρυόταν, υπονοώντας τη φιλία 
του με τον κ. Μίμη Δομάζο, 
ιδιοκτήτη του «Ζυγού». Ο κ. Δο- 
μάζος όμως, μετά από τα όσα 
συνέβησαν στο περυσινό σόου 
«Αμάν - Αμάν» προτιμά να ποιεί 
την νήσσαν. Είναι δε αυτός ο 
καλύτερος τρόπος να λησμονού- 
νται παλιές αντιθέσεις και να 
επέρχεται «επανασυγκόλληση» 
(όρα Χάρις Αλεξίου, η οποία 
παρουσιάζεται πάλι στον «Ζυγό» 
αν και είχε ορκιστεί...).

Έχω βάλει εγώ άλλωστε τα 
στοιχήματά μου αλλά δεν σας τα 
αποκαλύπτω ακόμα. Για να μην 
μελαγχολήσετε όμως σας μετα
φέρω σήμερα κάτι από αυτά που 
ακούγονται στον «Ζυγό»: «Ο 
Λκης Τσοχατζόπουλος κάθε 
χρόνο στα γενέθλιά του στέλνει 
συγχαρητήριο τηλεγράφημα στη 
μητέρα του...!».

Και όλα αυτά συμβαίνουν νύ
χτα!

Σκέτο παζάρι
Τ Τ  ΚΟΝΟΜΑ φταίει για 

' '  Μ 1  όλα», είχε πει σε μια 
συνέντευξή του ο λαϊκός βάρδος 
Στέλιος Καζαντζίδης και η 
Νικόλ θυμάται ότι στην ίδια 
συνέντευξη ανέφερε πόσα έχει 
προσφέρει και στη μαμά του. 
Τώρα γιατί σας τα αναφέρω όλα 
αυτά; Επειδή πληροφορήθηκα 
από σίγουρες πηγές (τι σίγουρες 
δηλαδή που όλοι το ’χουν τού
μπανο) όη και η Αλίκη Βου- 
γιουκλάκη μετέχει στον δίσκο 
του Διονύση Σαββόπουλου με 
τίτλο «Ζήτω το Ελληνικό Τραγού
δι», άδοντας το παλιό εκείνο 
σουξέ « Οταν θα πας κυρά μου 
στο παζάρι»!

Και φαντάζεσθε τι συγκίνηση 
θα πάρει η μητέρα της εθνικής 
μας σταρ, άσχετα αν η κ. Βου- 
γιουκλάκη δεν εμφανίσθηκε πο
τέ στην τηλεοπτική εκπομπή του

Διονύση; Τώρα εμείς μένει να 
ρωτήσουμε τον Διονύση «Πού 
πας παλικάρι;... Η  Ασπα απο
κλείεται να στο συγχωρέσει».

Η  παρεούλα

Α ΥΤΗ την εποχή μ’ έχει 
πιάσει κάτι με τον Ραδιο

φωνικό Σταθμό του Δήμου Αθη
ναίων. Και ό,τι με τρελαίνει σ’ 
αυτόν τον θαυμαστό κόσμο των 
ερτζιανών είναι οι παρεούλες και 
τα... πηγαδάκια. Και μάλιστα τόλ
μησε κάποια φορά να μου πει γι’ 
αυτά η Νένη αλλά εγώ την 
κατηγόρησα για παλιμπαιδισμό 
και προκατάληψη.

Ιδού όμως που όλα βγαίνουν 
στη φόρα αργά ή γρήγορα. Είναι 
λοιπόν κοινό μυσηκό όη και στον 
σταθμό αυτό δρουν τα κυκλωμα- 
τάκια. Επίσης κοινό μυσηκό είναι 
όη τα πλείστα μέλη των κυκλωμά
των αυτών που συντίθενται και 
διαμορφώνονται ανάλογα με τις 
«ανάγκες των εποχών» και των 
«τάσεων», είναι υπάλληλοι σε 
δισκογραφικές εταιρείες (Τώρα 
εσείς δεν χρειάζεται να κάνετε 
αρρωστημένους συσχετισμούς).

Εχουμε και λέμε τώρα. Στον 
σταθμό διαθέτουν ανθρώπους 
τους οι εξής εταιρείες: CBS 
(Γιώργος Πολυχρονίου), MI
NOS (Θόδωρος Σαράνιης), 
VIRGIN (Γιάννης Δόξας), 
BMG (Μίλτος Καρατζάς και 
Φώντας Ραράκος). Αυτά για 
να μην γκρινιάζετε μόνο με το 
κρατικό ραδιόφωνο!

Οσο για τον οικονομικό διευ
θυντή του σταθμού κ. Νίκο 
Απέργη, όλοι γνωρίζουν ότι 
διευθύνει επίσης διαφημιστική

πνά εταιρεία με την επωνυμία 
«VICTORY»!

Απλώς «νενικήκαμεν» για άλ
λη μια φορά και όποιος βάζει 
κακά με το μυαλό του να καταδι- 
κασθεί σε αιώνια αποχή από 
κάθε είδους κύκλωμα.

Αυτά προς γνώσιν και συμμόρ- 
φωσιν.

Συνέτρωγαν

Ε ΤΎΧΕ κι εγώ να πάω την 
περασμένη εβδομάδα σε 

γνωστό στέκι στο Κολωνάκι μαζί 
με τη Νένη και τη Νικόλ. Τι να 
δω λοιπόν λίγο παρακάτω; Τον 
γενικό διευθυντή της ΕΤ 1 κ. Ν. 
Σηφουνάκη να συντρώγει με 
τον πρώην διευθυντή προγράμ
ματος της ΕΡΤ1 κ. Ν. Σωτηριά- 
δη. Επειδή όμως ο κ. Σηφουνά- 
κης φοβόταν μήπως κυκλοφορώ 
γενικώς εκεί κοντά, μιλούσε στον 
κ. Σωτηριάδη στο αυτί. Λέτε ο κ.

Σωτηριάδης να επανέλθει στα 
ραδιοτηλεοπηκά; Τώρα που όλα 
γίνονται «αναιμάκτως» και στα 
κρυφά;

Οσο τώρα για την πρώτη συνε
δρίαση του διοικητικού συμβου
λίου της ΕΡΤ ας μη τα συζητάμε 
καλύτερα! Το μόνο που μπορώ 
να πω είναι όη διήρκησε εξήμισι 
ώρες. Τι λέγανε; Τίποτα! Η συνε
δρίαση ήταν ένα ατέλειωτο μπλά, 
μπλά και ούτε ένα σλόγκαν...α
γάπης και αδελφοσύνης δεν 
βγήκε στο τέλος! Φοβάμαι όη 
μετά απ’ αυτό τα μέλη θα πάθουν 
λεκτική υπερκόπωση.

Οι ίδιοι

Κ ΑΙ ΕΙΧΑ πιστέψει (με «με
ταφυσική», αληθώς, αφέ

λεια) ότι κάτι άλλο επρόκειτο να 
συμβεί με τις αλλαγές στο τηλεο
πτικό μας μαγαζί. Ελα όμως 
που είμαι αθεράπευτα ρομαντική!

Αντί να διαβάζω Ντε Σαντ 
λοιπόν, αποφάσισα να ασχολη
θώ με τα τηλεοπτικά και έτσι 
κατάλαβα γιατί (σπγμές-σπγμές) 
ο άνθρωπος διακατέχεται από 
μαζοχισμό.

Με απογοήτευσε ακόμα και 
αυτός ο πρόεδρος του διοικηη- 
κού συμβουλίου της ΕΡΤ, που με 
τις ενέργειές του, διαψεύδει τις 
φήμες που κυκλοφορούσαν πριν 
από λίγο, ότι δήθεν πρόκειται να 
«αλλάξει τους πάντες και τα πά
ντα». Και όχι μόνον δεν αλλάζει 
αλλά ορισμένους τους αναβαθ
μίζει κιόλας.

★

Π ΑΡΑΔΕΙΓΜΑ πρώτο και 
φαρμακερό. Ενώ ο κ. Χρι- 

στοδουλίδης είχε πει όη «τα

στελέχη θα είναι καινούργια άτο
μα, γνώστες του αντικειμένου», 
προήθεται να χρίσει σύμβουλό 
του τον πρώην προεδρεύονται 
της ΕΡΤ 2 (κατά δήλωσή του) 
«ανιματέρ», κ. Ν. Ταμπακίδη! 
Και μάλιστα σύμβουλο σε θέμα
τα περιφερειακών σταθμών! Πα
ρεμπιπτόντως ζητούμε τις προ
διαγραφές του κ. Ταμπακίδη. Ή  
είναι πολύ τραβηγμένο;

Αλλά το σίριαλ συνεχίζεται. 0  
πρώην διευθυντής του προγράμ
ματος της ΕΤ 2, κ. Α. Αντωνιά
δης αναλαμβάνει στο ίδιο κανά
λι τον τομέα της ψυχαγωγίας! 
Έμαθα ακόμη ότι για τον τομέα 
επιμόρφωσης της ΕΤ 2, προορί
ζεται η μέχρι πρό τίνος σύμβου
λος του Ανιώνη Στρατή, κ. 
Κατερίνα Πατέλη, αμφίβολης 
αποτελεσμαηκότητας και προ
διαγραφών, ενώ ο κ. Σπύρος 
Κακαβούλης, πρώην συνεργά
της, του πρώην γενικού διευθυ
ντή της ΕΡΤ κ. Γ. Ρωμαίου θα 
αναλάβει τη διεύθυνση διαχείρι
σης! Και ενώ αυτός ο τελευταίος 
δεν φημίζεται για τις καλές του 
σχέσεις με τους εργαζομένους, ο 
χορός της παράνοιας συνεχίζε
ται.

Και ύστερα ρωτάμε γιατί η κ. 
Νικολοπούλου το έριξε στις δια
φημίσεις ψυγείων!

Χωρίς μέτρο

Ε ΙΝΑΙ καταλυτικές μέσα στα 
φανταχτερά τους ρούχα και 

το «μπαίημπυ μπλου» στυλάκι. 
Και περισσότερο από τη γλώσσα 
ανεπαρκές είναι το ύφος λες και 
το στήσιμο μπροστά στον φακό 
δεν βγαίνει παρά από μία δύσκο
λη εξάσκηση σε γλυκανάλατες 
πόζες!

Θα καταλάβετε ότι μιλάω για 
τα κορίτσια της Τ.ν. που ώσπερ 
πολυέλαιοι εκκλησίας μάς ζαλί
ζουν το μάτι κάθε βράδυ και 
έρχονται και δένουν με την γνω
στή... ιωνική κολόνα! Χωρίς μέ
τρο τα χρυσάφια και τα στρας και 
τα ροζ και όλα αυτά που συνθέ
τουν μία εικόνα αισθητικά αμφί
βολη. Ακόμη και η γνωστή και 
συμπαθής μετεωρολόγος κ. Ευ- 
ριδίκη Καραμανλή αρχίζει τε
λευταία α «εκμαυλίζεται» αισθητι
κά, φαίνεται επηρεασμένη από 
το γενικό κλίμα.

Αχ κορίτσια, το μάτι μου! Και 
όχι τίποτα άλλο αλλά -  ξέρει η 
κυρία Καραμανή -  όλα αυτά 
προκαλούν αναταράξεις στα κα
νάλια!

Γκαλερί...

Κ Ι ΕΠΕΙΔΗ «τους πάω» πολύ 
τελευταία τους εικαστικούς 

περιπάτους, αποφάσισα να κάνω 
μαζί με τη Νικόλ μία βόλτα στο 
ευρύτερο τετράγωνο, εντός του 
οποίου λειτουργούν οι γνωστές 
γκαλερί.

«Τι βλέπεις;», με ρώτησε η 
αφελής φίλη μου.

«Την επιστροφή των Τζεντάι!», 
απάντησα.

Και είμαι κακιά, βέβαια, γιατί 
όλο και κάτι καλό κυκλοφορεί 
προκειμένου να εντυπωσιάζεται 
το κοινό. Εξάλλου υπάρχει και 
σπουδαία ζωγραφική στην Ελλά
δα. Αλλά ο φίλτατος Γιώργος 
Δέρπαπας, που εκθέτει στη νεό
τευκτη γκαλερί «Τιτάνιουμ» τι το 
ήθελε αυτό το «δεν μ  ’ ενδιαφέρει 
η βαβούρα της δημοσιότητας και 
δεν έχω γενικά καλές σχέσεις με  
τις γκαλερί...»;

Εδώ στα εγκαίνια έκανε ουρά 
έξω από την αίθουσα σχεδόν όλη 
η κοσμική Αθήνα! Και μάλιστα η 
Νένη μου λέει ότι έχει δημιουρ- 
γηθεί και «γουαίητινγκ Λιστ» 
αγοραστών!


